
Osnovna šola Mengeš 

 
SVET STARŠEV 

 

Štev.: 900-3/2023/6  

 
ZAPISNIK 

 
3. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki je bila  

v ponedeljek, 26. 2. 2024, ob 18. uri v učilnici 29 
 
Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti), ravnatelj Sašo Božič, pomočnica 
ravnatelja Aleša Vogrinc in šolska svetovalna delavka Nives Zelenjak. 
 
Predsednik je pozdravil prisotne člane in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED 

 1. Obravnava in potrditev zapisnika 2. seje sveta staršev 
 2. Kratka analiza vzgojno-izobraževalnega dela v 1. ocenjevalnem obdobju 2023/2024 
 3. Poročilo o sanaciji posledic poplav 
 4. Pobude, predlogi in vprašanja članov sveta staršev 

 
SKLEP: Svet staršev je dnevni red potrdil. 
 

K tč. 1) Sprejem zapisnika 2. seje š.l. 2023/2024 
Starši so soglasno sprejeli zapisnik prejšnje seje. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je potrdil zapisnik 1. seje. 
 
K tč. 2) Kratka analiza vzgojno-izobraževalnega dela v 1. ocenjevalnem obdobju 2023/2024 
 
Analizo je podala šolska svetovalna delavka.  
 

Na šoli je 878 učencev razporejenih v 37 oddelkov. Nadarjenih učencev je 83, 103 imajo odločbo 
za dodatno učno pomoč, 22 učencev imajo prilagoditve programa (19 jezikovne prilagoditve), 75 
učencev je tujcev. 13 učencev ponavlja razred, kar 9 od teh pa bo zaključilo šolo brez vseh 
dokončanih razredov in se bodo vpisali v nižje poklicno izobraževanje. Skupno povprečje pozitivnih 
ocen je enako kot že prejšnja leta. Predvsem se opaža višja neocenjenost ter tudi slabši uspeh v 
8-ih in 9-ih razredih. Neuspešni učenci imajo po zakonu pravico obiskovati šolo devet let, nato jih 
šola lahko izključi in nadaljujejo nižje strokovno izobraževanje, v primeru pa da se šola odloči, 
lahko učencu omogoči dokončanje šole, če je kot šolar vzgojno nekritičen. 
 
Pri učencih se opaža upad motivacije, nesamostojnost in odsotnost delovnih in učnih navad. 
Predvsem ni sprotnega dela ampak se uči kampanjsko. Izogiba se preverjanjem znanja. Opaža se 
šibka grafomotorika in slaba bralna pismenost. Poleg tega je tudi opaziti upad empatije in 
solidarnosti. 
 
Na CSD so podali 4 prijave in 10 poročil, učenci imajo predvsem čustvene težave, predvsem 
zaradi socialnih stisk zaradi ločitev in slabega socialnega statusa. Starši otrok z učnimi težavami, 
katerim šola priporoča prešolanje, vztrajajo pri neprilagojenem programu kljub nedoseganju 
pozitivnega uspeha. Šole domžalskega območja so se dogovorile o medsebojnem sprejemanju 
kritičnih učencev, ki so iz šol izključeni, vendar imajo še pravico šolanja. 
 
Predlog staršev je, da bi nagradili učence za kolektivno sodelovanje – ravnatelj omeni, da 
nameravajo uspešne športnike in ostale, ki so uspešno zastopali šolo na tekmovanjih, peljati ob 
koncu leta na izlet. 
 
Šola se trudi na več načinov, z različnimi delavnicami in pomočjo izven rednega pouka, učencem 
olajšati učne in čustvene težave, tako da v večji meri deluje bolj kot vzgojna in ne izobraževalna 
ustanova, predvsem zaradi neupoštevanja pravil in motenja pouka nekaterih učencev. 
 

 



K tč. 3. Poročilo o sanaciji posledic poplav 
 
Poročilo je podal ravnatelj. 
 
Šola je sanirana do stopnje, kolikor je mogoče v tem šolskem letu. Potrebno je sanirati tlake treh 
učilnic in hodnik v kleti, kar pa ni možno ob pouku, ker so v tem predelu napeljave ogrevanja in 
ostalih inštalacij, kar bi popolnoma ohromilo šolo. Sanacija je predvidena drugo leto. 
 
Gradnja novega prizidka na severni strani je v polnem teku, obstajajo težave zaradi pomankanja 
dokumentacije o inštalacijah v kuhinji in kleti. Novi del bo predvidoma odprt septembra 2025. 
 
K tč. 4. Pobude, predlogi in vprašanja članov sveta staršev 
 
Starši so na roditeljskih sestanki postavili vprašanja, ki jih je prejel ravnatelj od razrednikov, nekaj 
od njih sovpada s sklepi in vprašanji prejšnje seje sveta staršev. 
 
Predstavnik enega od razredov je najprej podal pobudo, da se uredi pot od brvi pri KD do šolskega 
vhoda, ker je že dolgo v slabem stanju, po poplavah pa je vedno blatna in uničena. Ravnatelj je 
objasnil, da namerava občina to urediti ob ureditvi nogometnega igrišča in teniških igrišč, da pa bo 
občino vseeno še enkrat pozval k čim prejšnji ureditvi. 
 
Vprašanje glede izobraževanja učiteljev o vzpostavljanju reda pri pouku. Šola pošilja učitelje vsako 
leto na različna izobraževanja npr. »pozitivna disciplina«, tako bodo šli tudi letos avgusta na 
izobraževanje. 
 
Mobilni telefoni – uporaba v šoli NI dovoljena. Starši pohvalili ravnateljev govor za starše učencev 
2., 3 in 4 razredov. Splošno mnenje je, da mobilni telefoni niso dobri za otroke, in da tudi ne 
spadajo v šolo. 
 
Disciplina pri fiziki – učiteljica je mlada in je še neizkušena pri pravilnih prijemih za doseganje reda, 
vendar ima sedaj pomoč vzgojitelja, ki učence ustrezno umiri. Zelo je uspešna pri delu z 
nadarjenimi, težave so z problematičnimi, kot tudi pri ostalih predmetih. 
 
Odhodi in prihodi provošolčkov in dostop za starše – trenuten režim je enak kot med korono, ko so 
se odločili da šolo za starše zaprejo – s tem se je povečal varnost, saj šola nima redarja oz 
informatorja, ki bi skrbel za obiskovalce. Prav tako je pri tako veliki šoli težko to doseči. Starši 
otroke lahko prevzemajo le ob določeni uri, če je nuja se lahko v izjemnih primerih dogovorijo in 
pridejo po otroka izven uradnega termina. Šola bo tak režim obdržala. 
 
Starši so izpostavili, da se večina ocenjevanj odvija na koncu ocenjevalnega obdobja, kar 
predstavlja stres za učence in posledično slabši uspeh. Ravnatelj je poudaril, da je razlog za to 
nesprotno učenje. Testov se ne more prestavljati, ker so termini določeni že pred začetkom 
šolskega leta, prav tako pa morajo odražati znanje celotnega ocenjevalnega obdobja. Pri številu 
ocen in načinu ocenjevanja pa se morajo držati pravilnika zato je cel sistem zelo določen in ni 
veliko prostih terminov za ocenjevanje. Nagrajevanje za sodelovanje v obliki ocen ni dovoljeno – 
predlog je da se otroci čim prej javijo ter naj delajo sproti ter izkoristijo druge možnosti za 
izboljšanje ocene, če jih učitelj ponudi (npr. priprava in izvedba predstavitve neke teme) 
 
Odjava prehrane – poslano je bilo obvestilo vsem staršem o možnostih odjave prehrane – 
prehrano se mora odjaviti vsaj dan prej preko teflona, elektronske pošte ali easistenta. Šola naroča 
za dan naprej in naročeno hrano je potrebno plačati. Šola razmišlja o prepovedi vnosa lastne 
hrane v šolo zaradi alergikov.  
 
Glede omejitev in obvestil pri različnih boleznih šola upošteva navodila NIJZ. Ta sporoči koga 
morajo obvestiti ob pojavu določne bolezni. Tako se sedaj pojavlja oslovski kašelj že v kar nekaj 
razredih. 
 
Predlog video nadzora šole – ravnatelj poudari, da je to tudi želja šole, mora pa se dogovoriti z 
občino, kje postaviti kamere ter navesti utemeljen razlog – vandalizem, nasilje ipd. 



 
NPZ – novela zakona je bila sprejeta, tako da se bo z naslednjim letom uspeh pri NPZ štel kot 
polovica skupnega uspeha za vpis v srednje šole. 
 
Izboljšanje stanja in osebnih odnosov v šoli – v najkrajšem možnem času bo šola pripravila 
osnutek novega šolskega reda in ga predstavila predstavnikom staršev, ki jih bo povabila k podaji 
mnenja in sodelovanju pri oblikovanju končne različice pravil. Predstavniki razredov bodo nova 
pravila predstavili na roditeljskih sestankih ostalim staršem, ki jih zastopajo.  

 
 
Predsednik se je zahvalil članom za sodelovanje in zaključil sejo ob 20:10. 
 
 
Zapisala: 
Neža Golob                                                       Predsednik sveta staršev                   
Aleksander Sešek                                                                         Aleksander Sešek 
                               


